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NOTULEN VERGADERING REGIOBESTUUR regio WESTFRIESLANDZO! 

Bovenkarspel, 17-09-2024 

Aanwezig: Gerard Lakeman (voorzitter), pastoor Andrea Geria, Marian Schooneman, Monique 

Molenaar, Martine Groot, Ton Deen, Hans Molenaar, Anne-Marie Brieffies, Ellen Ettema 

(notulist). 

Afwezig met kennisgeving: pastoor Samuel Marcantognini, Jan Vriend 

1. Opening 

Gerard heet iedereen welkom en geeft een korte toelichting op de taken die het parochiebestuur het 

komende jaar te wachten staan.  

 

2. Vastellen van de agenda 

Lutjebroek: grond verenigingsgebouw: komt bij korte mededelingen. 

Rondleiding kerk Bovenkarspel: wordt gepland op 8 oktober van 19:00 tot 19:30 

 

3. Notulen van de vergadering van 03-06-2024 

Hans geeft aan dat hij zich niet herkent in de laatste twee alinea’s onder punt 8: 

Hans heeft aangegeven dat hij Enkhuizen als centrale kerk de meest logische keuze vindt. 

Dat een deel van de parochieraad een andere mening aanhangt vindt Hans wat zwart-wit beschreven. De 

zaak ligt genuanceerder dan de notulen doen vermoeden.  

4. Verslag bijeenkomst 1e communie- en vormselwerkgroepen op woensdag 03-07-2024 
Bij de bijeenkomst waren vertegenwoordigers van Venhuizen, Hoogkarspel, Lutjebroek en 
Bovenkarspel aanwezig. Grootebroek en Enkhuizen hebben momenteel geen (leden van) deze 
werkgroepen. 
De aanwezige werkgroepen hadden verschillende insteek, wat de communicatie op een aantal 
punten lastig maakte. 
Het streven is dat er op termijn één werkgroep en één werkmap/werkwijze is. 
Lutjebroek heeft aangegeven dit jaar nog graag zelfstandig te willen werken. 
In principe is er de wens tot één 1e communieviering. Als er echter meer dan twintig kinderen 
hun 1e communie doen dan heeft het pastoresteam geen bezwaar tegen twee vieringen. 
Aantallen zijn momenteel nog niet bekend. Als er veel kinderen uit Lutjebroek hun 1e communie 
doen dan zouden andere parochies hier evt. bij aan kunnen sluiten. Het is belangrijk om hier 
met elkaar over te blijven communiceren. Op de volgende bijeenkomst is het belangrijk dat het 
pastoresteam meer betrokken is en er minimaal twee pastores aanwezig zijn, zodat ook hun 
input in het proces duidelijk is. Gerard zal een nieuwe datum plannen. 
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m.b.t. De vormselwerkgroep loopt de centralisatie vloeiend. De samenwerking verloopt goed, 
waarbij er wel een beperkte groep begeleiders is en niet alle parochies vertegenwoordigd zijn. 
de vormselviering is in principe op 10 of 17 mei 2025 in Bovenkarspel. 
 
Voor beide werkgroepen is het belangrijk dat er aanvulling komt in begeleiders vanuit de 
parochies die nu nog niet vertegenwoordigd zijn.  

 
5. COP: verslag bijeenkomst en voortgang 
 
Op 16 juli waren Yvon, Marian, Gerard en Anne-Marie aanwezig. Annemiek was afwezig met afbericht. 
 
Kernpunten zijn o.a.: 
- COP wordt vraagbaak voor regio 
- Er is samenwerking met de huidige medewerkers van de diverse parochies 
- Het postadres is veranderd naar Bovenkarspel. 
- Het telefoonnummer van de regiotelefoon (Anne Marie) blijft behouden voor de regio. 
  Wel wordt er wordt een nieuwe telefoon aangeschaft op kosten van de regio. 
- Er zijn werkruimtes voor de pastores, hierbij is ook een kalender gekomen waarop de verschillende  
   werkplekken gereserveerd kunnen worden.  
 
Een nieuw e-mailadres is gewenst, de naamgeving blijkt nog lastig, omdat er nog geen nieuwe 
parochienaam is. Voor de volgende vergadering ligt de vraag of de parochies mee willen denken over een 
nieuwe naam voor de regioparochie.  
 
Het ledenbestand van de verschillende parochies staat in een standaard database. Het is de wens dat de 
gegevens van de parochies vanuit het COP bereikbaar zijn. Dit zou mogelijk zijn en wordt verder 
uitgewerkt. De basisadministratie per parochie blijft voorlopig bestaan.  
 
De regionale website mag breder gedragen worden. Momenteel verzorgt Peter Waterman de website, 
met als stand-in Susan. In de toekomst zou het fijn zijn als hier meer mensen bij betrokken zijn. 
Het streven is dat het informatieblad van de regioparochie in december verschijnt: m.n. digitaal en voor 
de verzorgingshuizen en achter in de kerken ook op papier. 

 
6. Voortgang Lucasparochie 
Het parochiebestuur doet i.p het verzoek aan de bisschop tot onttrekking van de kerk aan de eredienst. 
Samenwerking met leden van de Lucasparochie is hierbij gewenst, zodat de parochie zich betrokken blijft 
voelen bij het proces. 
Gerard vraagt Monique en Martine om de genomen stappen puntsgewijs te benoemen om dit vervolgens 
in een verslag naar de bisschop te kunnen verwerken. Dit verslag wordt bij het verzoek gevoegd dat het 
parochiebestuur zal indienen.  
 
Als het kerkgebouw aan de eredienst onttrokken is kan de procedure beginnen om de kerk te verkopen. 
Het protocol hiervoor is bij ieder als het goed is bekend. In aanloop naar de verkoop kan de kerk nog 
gebruikt worden voor uitvaarten of andere vieringen.  
Op 8 oktober wil makelaar Brantjes een presentatie geven over de verkoopprocedure, dit is informatief, 
zonder verdere consequenties.  
 
Vragen uit de parochie: 
a. Vieringen in de Bosmanstichting worden (ook nu al) regionaal opgepakt en verwerkt in het 
vieringenrooster.  
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b. Het kerkhof blijft in bezit van de parochie. Er is de wens voor een box, voor opslag materialen. Dit kan 
gerealiseerd worden.  
c. 1e communie en vormsel: worden reeds regionaal getrokken 
d. Kerkbalans: volgt onder punt 9. De wens van Venhuizen is om de doelen regionaal te bepalen, dan 
voelen de parochianen in Venhuizen zich meer betrokken.  
e. VOG vrijwilligers: volgens bestaande procedure via COP 
f. Verkoop kerkgebouw: reeds besproken (zie boven) 
g. Legaten en schenkingen: Dit blijft binnen de Lucasparochie volgens huidige regeling lopen.  
h. Caritas: Dit blijft binnen de Lucasparochie volgens de huidige regeling lopen. 
i. Intenties: Aanvragen binnen de vieringen in de Bosmanstichting of via COP tijdens vieringen in de regio. 
J. Verplichte afdracht bisdom: hierover moet overleg plaatsvinden met bisdom, tot dan toe wordt de 
huidige procedure gehandhaafd.  
k. Onderhoud: minimaal onderhoud om kerk wind- en waterdicht te houden blijft toegestaan.  
 
7. Invulling regionaal informatieblad 
Streven is om het informatieblad in december te laten verschijnen. 
Voor de naam wordt input gevraagd uit de parochies, graag voor de vergadering van 8 oktober. 
Items:  
- Vieringen kerst en januari door Anne-Marie  
- Info vanuit pastoresteam door pastores 
- Info uit parochiebestuur door Gerard 
- Afscheid Jules door Jules 
- Nieuws uit de parochies: door de 6 parochies (0,5 A4 per parochie?) 
 - Iets voor jongeren door jongeren (idee bij Hans?) 
8 oktober wordt de voortgang geëvalueerd. 
  
8. Bijeenkomsten ‘Spiritueel in de Streek’ 
Het verzoek is door het bestuur besproken. Uitgangspunten zijn dat nieuwe initiatieven voorgelegd 
worden aan het pastoresteam en regionale opzet van de activiteiten. Gerard zal naar de werkgroep 
communiceren dat de inhoud van de vieringen eerst met het pastoresteam besproken dient te worden. 
Als er toestemming voor de vieringen wordt verleend, dan mag de eerste viering in Hoogkarspel 
gehouden worden. Voor de volgende drie vieringen dienen andere parochies gekozen te worden.  
 
9.   Kerkbalans 
In de diverse parochies worden verschillende werkwijzen gevolgd voor de Kerkbalans. Aankomend jaar 
zullen alle parochies op hun eigen wijzen de Kerkbalans afhandelen. In maart 2025 wordt een overleg 
over dit onderwerp gepland om de werkwijze rond de Kerkbalans te synchroniseren.  

10. Afscheid Jules 
Jules neemt in iedere parochie op eigen wijze afscheid. Dit zal in november en december plaatsvinden. 
Nadien zal Jules nog voorgaan in de Kerst en oudejaarsvieringen.  
Het parochiebestuur stelt voor dat Jules van het bestuur afscheid neemt na de vergadering van 3 dec. i.p. 
wordt hiervoor 20:00 aangehouden. Evt. is er nog vergadering van het parochiebestuur, voorafgaand aan 
het afscheid, vanaf 19:00 
 
11. Korte mededelingen vanuit de parochies, pastoresteam en secretariaat. 

Alle parochies zijn tevreden over de (bijzondere) vieringen in de afgelopen maanden.  
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Pastoresteam 

Op 21-10 en 18-11 zullen er twee bijbelavonden zijn, met Andrea en Jules. Flyers zijn klaar en worden 
verspreid. 
 

Parochies 

Bovenkarspel:  De Zandtovenaar komt 9 november. Scholen in de regio zijn geïnformeerd. Er is 

behoefte aan een jaarrooster voor de vieringen. Komt op de agenda van 8 oktober. 

Er is een nieuw gemengd koor, samen met Grootebroek. Er wordt nog gezocht naar 

een organist, iemand ideeën?   

Er is een nieuwe penningmeester: Kees Hof 

Floris Hoffer kan voor sleutels zorgen voor nieuwe medewerkers in Bovenkarspel. 

6 oktober is er een brunch.  

Venhuizen: Jambo-viering in november gaat niet door, er is een nieuwe dirigent en dat vraagt 

meer oefentijd.  

Grootebroek: De collectebonnen van Lutjebroek in de collectemand van Grootebroek zijn wat 

omslachtig. Zij kunnen wel geruild worden in Lutjebroek, tegen de geldende waarde.  

Komt er nog een jongerenproject vanuit Javier? Andrea vraagt hiervoor input om 

naar Javier door te spelen.  

Lutjebroek: De kermiscollecte had een goede opbrengst 

De kerkopenstelling op dinsdagmorgen voldoet aan een behoefte en wordt 

vooralsnog verlengd. 

De mail van Harrie wordt in de vergadering van 8 oktober besproken.  

Enkhuizen: De Byzantijnse viering gaat niet door, want er stond al een reguliere viering gepland. 

Er komt geen jongeren kerstnachtdienst. Er wordt een gezamenlijke viering om 20:00 

georganiseerd.   

Hoogkarspel: Geen bijzonderheden 

Rondvraag.  

De volgende vergadering is op dinsdag 8 oktober in Bovenkarspel. 

Voor akkoord: 

 

Voorzitter vergadering regiobestuur                                              Samuel Marcantognini 

 

Notulen vastgesteld en akkoord bevonden op dinsdag 8 oktober 2024 

 


